

Rise Up - NOTES

Question: Are we living up to the weight of what has been entrusted to us here at Living Hope?

What does it mean to rise up? In the Bible “rise up” is a call to: wake up, take action, or be restored

Hebrew 13:16 NIV

Message Bible: “Make sure you don’t take things for granted and go slack in working for the common good; share what you have with others. God takes particular pleasure in acts of worship—a different kind of “sacrifice”—that take place in kitchen and workplace and on the streets.”

Luke 12:48 “For everyone to whom much is given, from him much will be required; and to whom much has been committed, of him they will ask the more NKJV

Heaven never entrusts resources lightly because God’s kingdom operates on stewardship, not ownership.

The church is God's hands, mouth, and feet in this world—the body of Christ (1 Corinthians 12:12-27). We are to be doing the things that Jesus Christ would do if He were here physically on the earth. The church is to be "Christian," "Christ-like," and Christ-following.

Christ designed His church to represent His supernatural life-saving work to the World.

“Therefore encourage one another and build each other up, just as in fact you are doing.”

1 Thessalonians 5:11 NIV

James 1:17 NKJV reminds us, “Every good gift and every perfect gift is from above, and comes down from the Father of lights, with whom there is no variation or shadow of turning”

1 Cor. 4:2 NKJV “Moreover it is required in stewards that one be found faithful”

God measures not by how much we hold in our hands but by how we use what we’ve been given.

blessing and responsibility are inseparable.

Just as the sun does not shine for itself, so the believer’s gifts, opportunities and blessings are never meant to terminate with them - they are meant to serve the purpose of God.

God gives different measures

God expects increase

God will call for an account

NEGLECT IN ANY OF THESE AREAS IS NOT A LIGHT MATTER.

“What am I doing with what I have?”

Faithfulness today prepares us for responsibility tomorrow.

Are we living up to the weight of what has been entrusted to us here at Living Hope?

Rev. 2:2-5 NIV “I know your deeds, your hard work and your perseverance. I know that you cannot tolerate wicked people, that you have tested those who claim to be apostles but are not, and

have found them false. You have persevered and have endured hardships for my name, and have not grown weary. Yet I hold this against you: You have forsaken the love you had at first. Consider how far you have fallen! Repent and do the things you did at first. If you do not repent, I will come to you and remove your lampstand from its place.”

FRENCH

Rise Up - NOTES

Question : Sommes-nous à la hauteur du poids de ce qui nous a été confié ici chez Living Hope?

Que signifie se lever? Dans la Bible, « se lever » est un appel à : se réveiller, passer à l'action ou être restauré

Hébreu 13:16 NIV

Bible du message : « Assure-toi de ne pas tenir les choses pour acquises et de ne pas négliger ton travail pour le bien commun; partage ce que tu as avec les autres. Dieu prend particulièrement plaisir aux actes de culte — un autre type de « sacrifice » — qui ont lieu en cuisine, au travail et dans la rue. »

Luc 12:48 « Pour quiconque est donné beaucoup, beaucoup lui sera demandé; et à qui beaucoup a été confié, ils demanderont de lui le plus NKJV

Le Ciel ne confie jamais les ressources à la légère parce que le royaume de Dieu agit sur la gestion responsable, pas sur la propriété.

L'église est les mains, la bouche et les pieds de Dieu dans ce monde — le corps du Christ (1 Corinthiens 12:12-27). Nous devons faire les

choses que Jésus-Christ ferait s'il était ici physiquement sur la terre. L'église doit être « chrétienne », « semblable au Christ » et suivre le Christ.

Le Christ a conçu Son église pour représenter Son œuvre surnaturelle et salvatrice au monde.

« Alors encouragez-vous mutuellement et soutenez-vous mutuellement, tout comme vous le faites en fait. »

1 Thessaloniens 5:11 NIV

Jacques 1:17 NKJV nous rappelle : « Tout bon don et tout don parfait vient d'en haut, et descend du Père des lumières, chez qui il n'y a ni variation ni ombre de tournée »

1 Cor. 4:2 NKJV « De plus, il est requis chez les intendants qu'on trouve fidèle »

Dieu ne mesure pas à ce que nous tenons entre nos mains, mais à la façon dont nous utilisons ce qu'on nous a donné.

bénédictio et responsabilité sont inséparables.

Tout comme le soleil ne brille pas pour lui-même, les dons, opportunités et bénédictions du croyant ne sont jamais destinés à s'arrêter avec eux – ils sont destinés à servir le but de Dieu.

Dieu donne différentes mesures
Dieu s'attend à une augmentation
Dieu appellera à rendre des comptes

LA NÉGLIGENCE DANS CES DOMAINES N'EST PAS UNE AFFAIRE LÉGÈRE.

« Qu'est-ce que je fais avec ce que j'ai?

La fidélité aujourd'hui nous prépare à la responsabilité de demain.

Sommes-nous à la hauteur du poids de ce qui nous a été confié ici chez Living Hope?

Apoc. 2:2-5 NIV « Je connais tes actes, ton travail acharné et ta persévérance. Je sais que tu ne peux tolérer les méchants, que tu as mis à l'épreuve ceux qui prétendent être apôtres mais ne le sont pas, et que tu les as trouvés faux. Tu as persévéré et enduré des épreuves pour mon nom, et tu ne t'es pas lassée. Pourtant, je t'en veux : tu as abandonné l'amour que tu avais au début. Considère jusqu'où tu es tombé! Repens-toi et fais ce que tu as fait au début. Si tu ne te repents pas, je viendrai à toi et j'enlèverai ton lampadaire de sa place. »